
NEE
Beste redactie,

Wij als oprichters van NEE melden u met diepe 
teleurstelling dat de mogelijke aardverschuiving die we in 
het politieke landschap zouden kunnen teweeg brengen 
zo goed als een feit is.

Zoals u wellicht weet zijn de twee voornaamste Zoals u wellicht weet zijn de twee voornaamste 
woordvoerders van NEE, Jan De Bruyn en Bachir 
Boumaâza, op 2 september begonnen aan de jaarlange 
inforeis door Antwerpen. 
(http://www.nee-antwerpen.be/inforeis.htm)
Na slechts één maand van deur tot deur doorNa slechts één maand van deur tot deur door Antwerpen 
te trekken hebben zij schokkende cijfers die wij u hierbij 
mededelen.

Met vriendelijke groeten,

Het NEE-team

Email: info@nee-antwerpen.be
Website: www.nee-antwerpen.be
TTel. NEE: 0496/93.90.44 
Tel. Jan: 0494/49.05.68
Tel. Bachir: 0498/66.00.53
Tel. Dries: 0496/469718
Kantoor: Eggestraat 39, 2060 Antwerpen. Open: za, zo, 14u-17u



De voorbije maand zijn Jan en Bachir elke 
straat in Ekeren en Merksem deur aan 
deur afgegaan. Naar schatting hebben ze 
al minstens 34.000 NEE flyers in 
brievenbussen gestoken, een pijnlijke 400 
kilometer gestapt en 8.000 mensen 
persoonlijk aangesproken. Van die 8.000 
mensen zijn er minstens 5% (400 mensen zijn er minstens 5% (400 
personen) die expliciet hebben gezegd dat 
ze op NEE zullen stemmen. Dat 
percentage is zeer verontrustend als u 
weet dat het overgrote deel van die 
mensen amper één minuut aan hun deur 
hebben gestaan en dus vrijwel onmiddellijk 
besloten hun stem aan ons te geven.  besloten hun stem aan ons te geven.  

Met een 100-tal mensen van die 8.000 hebben Jan en Bachir de voorbije maand een 
gesprek gehad van minstens vijf minuten lang. Van die honderd mensen zijn er wel-
geteld vijf die na de discussie nog sterke twijfels hadden over de positieve bijdrage die 
NEE kan leveren aan de samenleving. Een 20-tal mensen van die honderd heeft na het 
gesprek besloten op NEE te stemmen zonder dat Jan en Bachir hen probeerden te 
overtuigen. Het percentage mensen dat beweert op NEE te zullen stemmen stijgt dus 
dramatisch nadat ze een korte uitleg hebben gekregen over het concept.
Van de 400 personen die beweerden dat ze op NEE zullen stemmen zijn er minstens 
200 die expliciet hebben gezegd dat ze voorheen op het Vlaams Belang stemden, maar 
dat ze nu liever hun stem aan NEE geven. Het incorrecte idee, tot stand gekomen 
mede door de media en de andere politieke partijen, dat het Vlaams Belang een middel 
tot politiek protest is leeft heel sterk bij de Antwerpenaar. Dat misverstand is dankzij 
NEE nu voor vele Ekerse en Merksemse bewoners rechtgezet. Het is duidelijk dat veel 
proteststemmen die naar NEE gaan van het Vlaams Belang zullen komen.

NEE is zoals geweten een volledig onpartijdige beweging en zal zich dus op geen NEE is zoals geweten een volledig onpartijdige beweging en zal zich dus op geen 
enkele manier uitspreken of deze verschuiving van stemmen van het Vlaams Belang 
naar NEE een goede of een slechte zaak is. Wij stellen enkel vast dat deze tendens 
dominant aanwezig is bij de reacties van de Antwerpenaar en wij brengen u hierbij op 
de hoogte van die bevindingen.

NEE zet zich ook in om studenten aan hogescholen en universiteiten te informeren. NEE zet zich ook in om studenten aan hogescholen en universiteiten te informeren. 
Dries Leysen samen met enkele andere mensen van NEE hebben tot hiertoe al zoveel 
mogelijk studenten ingelicht aan de Karel de Grote-Hogeschool, de Hogeschool Ant-
werpen (t’Zuid), Lessius Hogeschool en Plantijn Hogeschool. Zij hebben ongeveer 2500 
studenten persoonlijk aangesproken, waarvan ongeveer 10% zeer positief reageerden 



en duidelijk maakten dat ze op NEE zouden stemmen. 

Na de bekendmaking van NEE hebben politicologen voorspeld dat NEE 1% zal halen Na de bekendmaking van NEE hebben politicologen voorspeld dat NEE 1% zal halen 
bij de verkiezingen. Het is echter duidelijk dat de Antwerpenaars daar anders over 
denken. Als de reacties die we kregen in Ekeren en Merksem representatief zijn voor 
de rest van Antwerpen, dan zijn de Antwerpenaars nog dieper ontgoocheld in de poli-
tiek dan we dachten en dan zal NEE minstens 5% halen. Dat percentage ligt in 
werkelijkheid waarschijnlijk hoger, omdat we ons enkel en alleen baseren op het 
aantal mensen dat op eigen initiatief expliciet gezegd heeft dat ze op NEE zullen 
stemmen. Het is een zeer trieste zaak, maar we kunnen enkel vaststellen dat NEE stemmen. Het is een zeer trieste zaak, maar we kunnen enkel vaststellen dat NEE 
leeft in Ekeren en Merksem.
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